
Protokoll fört vid Villaägareföreningen Dungens Vårstämma lördagen den 23 mars 2022 

Lokal: Stora gräsplanen 

 

1. Alla hälsades välkomna och årsmötet förklarades öppet. 

2. Årsmötet godkändes som behörigt utlyst av stämman. 

3. Totalt var 24 deltagare närvarande på plats eller genom fullmakter och stämman var 

därigenom beslutsmässig. 

4. Göran Lidgren valdes som ordförande för mötet. 

5. Ylva Brännström Almquist valdes till sekreterare att föra protokoll. 

6. Kicki Hellmark och Göran Stjernberg valdes till rösträknare och att jämte ordförande 

justera protokollet. 

7. Verksamhetsberättelsen för 2021 anmäldes och godkändes av stämman. 

8. Kassören Peter Rydberg redogjorde för utfall för 2021 samt budget för 2022. 

Kostnaden för snöröjningen är alltjämt den största utgiften. Det finns fortfarande 

utrymme för underhåll inom ramarna för budgeten. Kassören redogjorde vidare för 

förslag till årsavgift, se beslutspunkt 16 nedan. 

9. Revisorn Leif Björk föredrog revisionsberättelsen och det fanns inga anmärkningar. 

10. Stämman beviljade enhälligt styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna året. 

11. Rapporter 

a. Snöröjning: Peter Ryberg informerade om att avtalet med Huddinge kommun 

gällande snöröjning av Dalvägen är uppsagt. Kommunen har nu fullt ansvar för 

gatan. Viktigt att alla flyttar sina bilar vid snöröjning. 

b. Arborist: Peter Ryberg informerade om att offerter kommer att tas in för att 

se över växtligheten och beskära träd/buskar.  

c. Sandlådan: Niklas Berggren informerade om att försök har gjorts att ta in 

offerter för att byta sand och renovera den runtomliggande träkonstruktionen. 

Än finns inga offerter på bordet. Vidare innebär en renovering att även om 

säkerhetsfrågan ska tas i beaktning så medföljer ingen skärpning av 

säkerhetsbestämmelser. 

d. Pingisbord: Det gamla pingisbordet har slängts och stämman har tidigare 

beslutat att köpa in ett nytt. Kristina Gustavsson Holmgren informerade om att 

ett nytt pingisbord kommer att beställas och levereras inom kort. 

e. Brandstegar: Brandstegarna behöver bytas ut för att följa regler och riktlinjer 

kring säkerhet. Ylva Brännström Almquist informerade om att försök har gjorts 

att ta in offerter för att byta ut stegarna. Än finns inga offerter på bordet. 

12. Inga motioner hade inkommit. 

13. Val av 2 ledamöter (2 år) och 1 suppleant (1 år).  

Till ledamöter valdes Peter Rydberg (omval) och Carl Elmondt. Till suppleant Petra 

Akrén (omval). Kvarstående ledamöter i 1 år var: Ylva Brännström Almquist, Ingegerd 

Turesson och Niklas Berggren. 

a. Val av ordförande ur vald styrelse för 1 år. 

Ingen ordförande valdes på mötet. Stämman beslutade att styrelsen tillsätter 

posten i administrativt syfte. 

b. Val av kassör ur vald styrelsen för 1 år. 



Stämman beslutade att välja Peter Ryberg som kassör. 

c. Punkterna 13a och 13b förklarades omgående justerade. 

14. Till revisor för 1 år omvaldes Leif Björk och till revisorssuppleant omvaldes Zeljko Maksic. 

15. Till valberedning omvaldes Cecilia Odlind och Katarina Lindqvist. 

16. Förslaget om 5500:- i årsavgift för 2022 godkändes enhälligt av stämman. 

17. Årsmötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Göran Lidgren, ordförande   Ylva Brännström Almquist, sekreterare 

 

 

 

 

 

 

Kicki Hellmark, justerare   Göran Stjernberg, justerare 

 

 

 

 

 

 


